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Närvarande   Frånvarande 

Christina Palm   Marlene Rovina (USS)   
Kerstin Brykt      
Ulrika Strömberg 
Jonas Holmberg   
Maria Ludwig 
Malin Jonsson 
Caroline Mannfalk 
Jonas Gröndahl  
Sven-Erik Landgren 
Camilla Malmberg 
 
 

1. Föregående protokoll godkändes. 
Inga kommentarer angående föregående mötesprotokoll har inkommit. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Justerare 
Mia Ludwig utsågs till justerare. 

4. Ridskolan 
• Ridskolan har sommarstängt terminen börjar måndagen 21 augusti. 

5. USS 
• USS har inte haft någon aktivitet. 

6. Ekonomi 
• Mia gick igenom preliminär resultat- och balansräkning för Q1 – Q2 (bilagor 1 och 2)  
 

7. Hoppkommittén 
• Inget nytt att rapportera.  

 

8. Dressyrkommittén 
• Inget nytt att rapportera.  

 
9. Lagkommittén 

• Ponnylagen ska ha lagträff, Caroline organiserar  
• De beställda lagschabraken visade sig inte finnas tillgängliga. Caroline letar vidare efter 

snygga kvalitetsschabrak. 
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• Caroline efterfrågar ytterligare medlemmar till lagkommittén. Kanske någon med 
dressyrintresse? 

10. Anläggningskommittén  
Följande punkter har Nina felanmält till Krister Andersson på uppmaning av Mats Persson.  

o Kaninhålor i massor i nya ridhuset, dörren på bortre långsidan går inte att stänga och 
kaninerna verkar ta sig in där. 

o Det behövs ett nytt och tyngre brunnslock över brunnen mellan gymnasiestallet och 
Börjes lada.  

o Vegetationen runt och under handikapprampen (Lilla ridhuset) behöver rensas. 
o Häcken vid sjukhagarna behöver klippas. 
o Det är flera lysrör i ridhusen som gått sönder och behöver bytas ut. 
o Djup grop vid utekiosken efter VA-entreprenad i samband med stopp i avloppet i våras, 

snubbelrisk. 

11. Kommunikationskommittén 
• Kerstin har delat upp Utebanan i två kalendrar, en för stora delen och en för den lilla. 

Hemsidan uppdateras vid behov, i övrigt inget nytt. 

12. Kafeteriakommittén 
• Kylkioskens startar upp vid terminsstarten får sällskap av fryskiosken. 

 

13. Evenemangskommittén 
Det saknas f.n. en Evenemangskommitté.  

• Vi planerar en höstaktivitet helgen 16 eller 17 september. 

14. Sponsorkommittén  
Det saknas f.n. en Sponsorkommitté. 

• Vi tackar Nordanå grusterminal som har sponsrat oss med sandsäckar till hindren på 
utebanan samt Limhamns hunddagis som har sponsrat oss med sittdynor till läktarna i 
ridhuset. 

15. Övrigt 
• Svenne ska se om det går att flytta den lilla läktardelen och placera den tillsammans med den 

stora. Detta för att ge plats åt ett hinderförråd till vänster om porten till som ska kunna gå att 
nå både från utsidan och insidan av Stora ridhuset. 

• Mia undersöker möjligheten att beställa en större skylt till utebanan med swishkod och 
utbytbara priser. 

• Uppmaning i sociala medier att endast parkera på grusplanen mellan ridhusen – Nina fixar. 
• Hindermaterialet ska inventeras för komplettering – Jonas. 
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16. Beslut 
• Styrelsen beslutade att anmäla Elin Larsson och Thea Orsmark Pietras till Svenska 

Ridsportförbundets (SvRF) Ungdomsledarkurs (ULK) under hösten. Kostnaden för kursen 
uppgår till 7 500 kr/person. - Kerstin Brykt deltog inte i beslutet. 
 

Vellinge, dag som ovan 

 

Sekreterare    Ordförande  
Kerstin Brykt    Christina Palm 

 

Justerat     
Mia Ludwig  
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